
PROTOKÓŁ NR 14/2020 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, 

Oświaty i Spraw Socjalnych, Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 31 lipca 2020 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji,  

2. Jakimiuk Anatol, członek Komisji 

3. Zalewska Katarzyna, członek komisji 

4. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Piotrowska Krystyna, 

Wierciński Wojciech,  

5. Członkowie Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych: 

Skomorowski Marek, Zalewska Katarzyna,  

6. Członkowie Komisji Skarg i Wniosków: Król Adam,  

7. Małgorzata Jóźwiak Przewodnicząca Rady Gminy Boćki 

8. Monika Kruszewska Kierownik referatu UG 

9. Milena Korniluk Pracownik UG 

 

Nieobecni: Zawadzki Piotr, Matwiejuk Jarosław, Zambrowski Paweł, Chmur 

Eugeniusz, Jurkowicz Marta, Lipiński Zbigniew, Tatarczuk Przemysław 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 31 lipca 2020 

r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne wyjazdowe posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na 

przewodniczącego posiedzenia wybrano Pana Marka Skomorowskiego – Przewodniczący 

Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych, który przedstawił 

zebranym porządek posiedzenia. 

Planowany porządek wyjazdowego posiedzenia: 

1. Zapoznanie się ze stanem dróg gminnych, 

2. Informacja na temat funkcjonowania gospodarki odpadami komunalnymi za 2019 rok 

oraz kontrola dzikich wysypisk śmieci, 

3. Zapoznanie się ze stanem obiektu budynku Szkoły Podstawowej w Andryjankach oraz 

informacją dotyczącą funkcjonowania i utrzymania szkoły. 

4. Wizytacja miejsc pamięci narodowej i obiektów historycznych na terenie gminy Boćki. 

 

Ad pkt 1. Członkowie wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Boćki dokonali przeglądu 

następujących dróg:  

- Krasna Wieś -Nurzec: droga w części ma powierzchnię asfaltową, która została wykonana 

kilka lat wcześniej. Natomiast odcinek około 1 km dochodzący do wsi Nurzec stanowi droga 

żwirowa. Głos zabrał Radny Anatol Jakimiuk mówiąc, że droga jest uczęszczana zarówno przez 

samochody osobowe jak i ciągniki rolnicze ponieważ znacznie skraca odległość pomiędzy 

wsiami. Zwrócił się do radnych obecnych na komisji aby poparli jego wniosek o dokończenie 

drogi w aktualnej kadencji Rady Gminy Boćki. Radni nie wyrazili ostatecznej opinii co do 

dokończenia odcinka drogi Krasna Wieś -Nurzec; 



- zakręt przed miejscowością Śnieżki: odcinek drogi powiatowej, który jest w trakcie remontu. 

Radni obejrzeli trwające prace remontowe; 

- Bystre-Boćki: droga żwirowa, której nawierzchnia została w tym roku dożwirowana w kilku 

miejscach gdzie powstały ubytki. Radni stwierdzili, że prace naprawcze zostały wykonane 

poprawnie z dobrej jakości materiału; 

- Olszewo-Truski: droga powiatowa. Głos zabrała Pani Milena Korniluk, która poinformowała 

Radnych, że starostwo wystąpiło do gminy z pismem informującym, że w roku 2021 chcieliby 

wyremontować drogę i proszą o wkład gminy w wysokości 936 tys. zł przy czym płatność ma 

być rozłożona na dwa lata (kwota wstępna przed przetargiem). Radni wyrazili pozytywną 

opinię w kwestii remontu drogi i wysokości wkładu własnego.  

- Szumki- Zawady: wg informacji gminnych jest to droga powiatowa. Sołtys wsi Szumki 

pokazał radnym odcinek drogi, który prowadzi w kierunku lasu, natomiast jest w bardzo złym 

stanie, droga wygląda jak droga polna, porośnięta trawą wśród które widać jeden tor pojazdu. 

Jak dodał Sołtys wsi powiat nie miał pojęcia o istnieniu tej drogi, ale po interwencji sołtysa wsi 

mają chociaż w niewielkim stopniu poprawić nawierzchnię tej drogi.  

- Wiercień- do drogi Starowieś – Boćki: droga gminna żwirowa. Radni stwierdzili, że jest to 

droga w dobrym stanie, przejezdna i nie wymaga natychmiastowego remontu. 

- od pomnika do Andryjanek: droga powiatowa remontowana w roku 2019 przy współudziale 

gminy Boćki, nawierzchnia asfaltowa. Radni nie mieli uwag do remontu drogi, zwrócili uwagę 

że należy wykosić jej pobocza. 

- Sielc-Holonki: odcinek drogi, która została wyremontowana w roku 2019 przy współudziale 

środków na tzw. „powodziówki”. Droga o nawierzchni asfaltowej. Radni nie mieli uwag do 

wykonania tego odcinka drogi. 

Ad pkt 2. Informację nt. funkcjonowania gospodarki odpadami komunalnymi za 2019 rok 

Radni otrzymali na piśmie. Obecni na posiedzeniu komisji udali się na jedno z większych 

dzikich wysypisk śmieci, które zostało zlokalizowane za cmentarzem w Boćkach w  lesie. 

Dyskutowano jak zapobiec takim dzikim wysypiskom i ewentualnie co zrobić żeby to zostało 

uprzątnięte. Radni mówili również, że prawie w okolicach każdej miejscowości można znaleźć 

miejsca gdzie leżą różnego rodzaju śmieci.  

Ad pkt 3. Radni zapoznali się ze stanem budynku Szkoły Podstawowej w Andryjankach. 

Dyrektor szkoły poinformowała, że są prowadzone remonty w kilku klasach oraz w toaletach. 

Wszystko zostanie wykonane do końca wakacji. Radni pytali o przetarg na palacza, dyrekcja 

wyjaśniła, że przetarg nie został jeszcze ogłoszony. Pytano również o rodzinę, która mieszka w 

szkole. Radni nie przedstawili wniosków i uwag co do stanu budynku szkoły. 

Ad pkt 4. Członkowie komisji mieli możliwość obejrzenia pomnika w Wygonowie, cmentarza 

parafialnego w Boćkach, cmentarza żołnierzy niemieckich w Boćkach, cmentarza w Szumkach. 

Wnioski radnych: wykosić cmentarz żołnierzy niemieckich w Boćkach i naprawić ogrodzenie, 

wyciąć zakrzaczenia i ogrodzić cmentarz w Szumkach. 

Dodatkowo Radni obejrzeli z zewnątrz budynek, który gmina Boćki przejęła od Skarbu 

Państwa, w którym planowane jest garażowanie sprzętu gminnego. Radni w większości 

stwierdzili, że budynek jest mocno zniszczony i wymaga dużego remontu a co za tym idzie 



wysokich nakładów finansowych. Niektórzy Radni twierdzili, że taniej będzie zburzyć 

istniejący budynek i postawić wiatę na sprzęt, niż go remontować.  

W okolicach cmentarza parafialnego w Boćkach członkowie komisji mogli zobaczyć tzw. 

Kruszarkę do betonu. Pani Milena Korniluk poinformowała, że kruszywo powstałe z kruszenia 

betonu jest stosowane na drogi jako podsypka. Radni stwierdzili, że jest to jakiś sposób na 

wykorzystanie niepotrzebnego gruzu i betonu.  

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący zakończył komisję. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Posiedzenia       Przewodniczący Komisji 

         Marek Skomorowski             Walentyna Koptewicz 


